
Protokół Nr LXIII/1/2013 

z LXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 14 listopada 2013 r.  

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 

Na  ustawowy  stan  25  radnych w  LXIII  sesji Rady Miasta Rzeszowa  uczestniczyło  

23  radnych,  co  stanowi  wymagane  quorum  do  prawomocności  obrad  (lista  obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia LXIII sesji 

Rady Miasta  i  prowadził  obrady.  Powitał  Radnych,  Prezydenta  i  Zastępców  Prezydenta 

Miasta Rzeszowa oraz  jego współpracowników  (lista obecności  stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu),  Dyrektorów  Wydziałów  Urzędu  Miasta,  kierowników  jednostek 

współdziałających z Miastem, Przewodniczących Rad Osiedlowych (lista obecności stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu), a także przedstawicieli radia, prasy i telewizji oraz przybyłych 

zaproszonych  gości  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  4  do  protokołu)  i mieszkańców 

miasta.  

 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  przedstawił  proponowany 

porządek  obrad  LXIII  sesji  Rady  Miasta  Rzeszowa  (porządek  obrad  stanowi  załącznik  

nr  5  do  protokołu).  Poinformował,  że  wpłynęło  9  wniosków  dotyczących  zmiany 

proponowanego porządku obrad. Poprosił o przegłosowanie przedstawionych propozycji: 

 

1) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

–  w  punkcie  11a  –  projektu  uchwały  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  

z  Powiatem  Rzeszowskim  i Gminą  Boguchwała  dotyczącego wspólnego wykonania 

zadania publicznego obejmującego budowę drogi powiatowej.  

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (15 głosami „za”). 

2) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  

i  wprowadzenie  –  w  punkcie  15a  –  projektu  uchwały  w  sprawie  odmowy 

zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Osiedla Budziwój 

w  Rzeszowie  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Osiedla  Biała  

w Rzeszowie na  okres od  1  stycznia  2014  r. do  31 grudnia  2014  r. przedstawionych 

przez  Przedsiębiorstwo  Gospodarki  Komunalnej  „EKO  –  STRUG”  Sp.  z  o.  o.  

w Tyczynie. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (17 głosami „za”). 

3) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

– w punkcie 15b – projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa –  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (13 głosami „za”). 
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4) Wniosek  Komisji  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska 

Rady Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad  i wprowadzenie – w punkcie 

15c  –  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie 

ustanowienia  ulg  w  opłatach  za  usługi  przewozowe  w  publicznym  transporcie 

zbiorowym w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Miasta Rzeszów. 

 

Radny  Pan  Bogusław  Sak  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej, 

Mieszkalnictwa  i Ochrony Środowiska Rady Miasta Rzeszowa – w  imieniu Komisji 

wycofał  wniosek  o  rozszerzenie  porządku  obrad  i  wprowadzenie  w  punkcie  15c  

ww. projektu uchwały. 

5) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

–  w  punkcie  22a  –  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  i  trybu  przyznawania, 

wstrzymywania i cofania stypendiów sportowych. 

 

Wniosek  został  przyjęty  17  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  

1 głosie wstrzymującym. 

 

6) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

–  w  punkcie  24a  –  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do 

realizacji  projektu  w  ramach  Rządowego  Programu  Ograniczania  Przestępczości  

i Aspołecznych Zachowań „Razem bezpieczniej” na 2014 rok (dot. MPK). 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (17 głosami „za”). 

 

7) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

– w  punkcie  24b  –  projektu  uchwały w  sprawie wyrażenia woli  przystąpienia  do 

realizacji projektu pn.  „Odkrywać  ślady przeszłości  – wspólnie budować przyszłość. 

Polsko  –  węgiersko  –  słowacki  rajd  szlakiem  architektury  drewnianej”  w  ramach 

naboru do Małych Grantów Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (16 głosami „za”). 

 

8) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

–  w  punkcie  24c  –  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do 

realizacji projektu pn. „Partnerstwo  regionów – promocją kultury” w  ramach naboru 

do Małych Grantów Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego. 

 

Wniosek  został  przyjęty  17  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  

1 głosie wstrzymującym. 

 

9) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie 

– w  punkcie  24d  –  projektu  uchwały w  sprawie wyrażenia woli  przystąpienia  do 

realizacji projektu pn. „Piosenka nie zna granic” w ramach naboru do Małych Grantów 

Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego. 
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Wniosek  został  przyjęty  16  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  

1 głosie wstrzymującym. 

 

Pan Andrzej Dec  –  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że  zapisy 

ustawowe wymagają zmiany kolejności punktów 14 i 15 proponowanego porządku obrad. 

 

Wobec braku sprzeciwu, kolejność punktów 14 i 15 została zmieniona. 

 

Uzupełniony porządek obrad LXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 

1. Prezentacja podstawowych parametrów projektu  budżetu Miasta Rzeszowa  na  2014 

rok. 

 

2. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa (druk: LXIII/12/2013). 

 

3. Uchwała w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej Miasta Rzeszowa  na  2013  r.  (druk: 

LXIII/13/2013). 

 

4. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej  jako podstawa 

obliczania  podatku  rolnego  za  2014  rok  na  obszarze Gminy Miasto Rzeszów  (druk: 

LXIII/21/2013). 

 

5. Uchwała  w  sprawie  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  (druk: 

LXIII/19/2013). 

 

6. Uchwała w  sprawie wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych  (druk: 

LXIII/20/2013). 

 

7. Uchwała  w  sprawie  przeprowadzenia  na  terenie  miasta  Rzeszowa  konsultacji 

społecznych w  sprawie Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego  jako części budżetu 

Miasta Rzeszowa na 2014 r. 

 

8. Oświadczenia i informacje. 

 

9. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  255/7/2013  na  osiedlu  Pobitno  w  Rzeszowie 

(druk: LXIII/14/2013). 

 

10. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  256/8/2013  „Słocina  –  Zachód”  na  osiedlu 

Słocina w Rzeszowie (druk: LXIII/15/2013). 

 

11. Uchwała w  sprawie wyrażenia woli współpracy  pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów,  

a pozostałymi gminami  tworzącymi Rzeszowski Obszar Funkcjonalny przy  realizacji 

zadań przewidzianych dla Związku ZIT (druk: LXIII/18/2013). 
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11a.  Uchwała w  sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Rzeszowskim  i Gminą 

Boguchwała  dotyczącego  wspólnego  wykonania  zadania  publicznego 

obejmującego budowę drogi powiatowej. 

 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012/2013. 

 

13. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o. o. w Rzeszowie (druk: LXIII/10/2013). 

 

14. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów na rok 2014 

(druk: LXIII/16/2013). 

 

15. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie uchwalenia „Planu 

rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie na lata 

2012 – 2014” (druk: LXIII/17/2013). 

 

15a.  Uchwała w  sprawie  odmowy  zatwierdzenia  taryf dla  zbiorowego  zaopatrzenia  

w wodę na terenie Osiedla Budziwój w Rzeszowie i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na  terenie Osiedla Biała w Rzeszowie na okres od 1 stycznia 2014 r. do  

31  grudnia  2014  r.  przedstawionych  przez  Przedsiębiorstwo  Gospodarki 

Komunalnej „EKO – STRUG” Sp. z o. o. w Tyczynie. 

 

15b.  Uchwała  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie upoważnienia 

Dyrektora  Zarządu  Transportu  Miejskiego  w  Rzeszowie  do  załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

 

16. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Nr  XLIV/844/2012  Rady  Miasta  Rzeszowa  z  dnia  

18  grudnia  2012  r. w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  

w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  

i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela 

nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  (druk: 

LXIII/11/2013). 

 

17. Uchwała  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania  dotacji  celowej  z  budżetu  Gminy 

Miasto  Rzeszów  spółkom  wodnym,  trybu  postępowania  i  sposobu  jej  rozliczania 

(druk: LXI/19/2013). 

 

18. Uchwała w  sprawie uzgodnienia  zakresu prac wykonywanych na potrzeby ochrony 

przyrody dotyczących pomnika przyrody w Rzeszowie (druk: LXIII/2/2013). 

 

19. Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu ochrony środowiska miasta Rzeszowa na 

lata  2013  –  2016  z  uwzględnieniem  zadań  zrealizowanych  w  2013  roku  oraz 

perspektywą na lata 2017 – 2020” (druk: LXIII/3/2013). 
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20. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  

w Rzeszowie przy ul. Jana Pawła II (druk: LXIII/6/2013). 

 

21. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie (druk: 

LXIII/7/2013). 

 

22. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  płatnych  niestrzeżonych miejsc  postojowych  dla 

pojazdów  samochodowych  (parkingów)  przy  ul.  Dołowej  w  Rzeszowie  oraz 

warunków korzystania z nich (druk: LXIII/1/2013). 

 

22a.  Uchwała  w  sprawie  zasad  i  trybu  przyznawania,  wstrzymywania  i  cofania 

stypendiów sportowych. 

 

23. Uchwała w  sprawie wyrażenia woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu w  ramach 

Programów  Ministra  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego  na  rok  2014  (druk: 

LXIII/8/2013). 

 

24. Uchwała w  sprawie wyrażenia woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu w  ramach 

Rządowego Programu Ograniczania Przestępczości i Aspołecznych Zachowań „Razem 

bezpieczniej” na 2014 rok (druk: LXIII/9/2013). 

 

24a.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  

w  ramach  Rządowego  Programu  Ograniczania  Przestępczości  i  Aspołecznych 

Zachowań „Razem bezpieczniej” na 2014 rok (dot. MPK). 

 

24b.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  

pn.  „Odkrywać  ślady  przeszłości  –  wspólnie  budować  przyszłość.  Polsko  – 

węgiersko –  słowacki  rajd  szlakiem architektury drewnianej” w  ramach naboru 

do Małych Grantów Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego. 

 

24c.   Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  

pn.  „Partnerstwo  regionów  –  promocją  kultury” w  ramach  naboru  do Małych 

Grantów Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego. 

 

24d.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  

pn.  „Piosenka  nie  zna  granic”  w  ramach  naboru  do  Małych  Grantów 

Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego. 

 

25. Uchwała  w  sprawie  upoważnienia  Wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  (druk: 

LXIII/4/2013). 

 

26. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi (druk: LXIII/5/2013). 

 

27. Zapytania i interpelacje. 
 

28. Wolne wnioski. 
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Uzupełniony porządek obrad, wraz z opiniami Komisji,  stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Przystąpiono do realizacji uzupełnionego porządku obrad. 

Ad. 1 

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – zaprezentowała wstępne informacje na 

temat  projektu  budżetu  Miasta  Rzeszowa  na  2014  rok  oraz  Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa (prezentacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

 

Pan Waldemar  Szumny  – Wiceprzewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  –  zauważył,  że 

zgodnie  z  rankingiem  opublikowanym  przez  Pismo  Samorządu  Terytorialnego 

„Wspólnota”,  przedstawiającym  wysokość  środków  unijnych  pozyskanych  przez  różne 

miasta w  ramach perspektywy unijnej 2007 – 2013, Rzeszów znacząco  spadł. Zapytał,  czy 

znane są powody, z jakich wynika ten nienajlepszy ranking. 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  powiedziała,  że  środki  unijne 

pozyskiwane są zgodnie z opracowanym wcześniej harmonogramem. Wyjaśniła, że miasta 

są na różnym etapie pozyskania tych środków, dlatego też różna jest ich wysokość w danym 

mieście w określonym roku budżetowym. Stwierdziła, że ranking byłby miarodajny, gdyby 

porównano  miasta  pod  względem  pozyskiwania  środków  unijnych,  np.  w  okresie 

funkcjonowania Programu Wschodniego – po  jego zamknięciu  i zrealizowaniu wszystkich 

zadań, a nie w rozbiciu na osobne lata. 

 

Ad.2 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawiła  projekt  uchwały 

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta 

Rzeszowa  (projekt  uchwały wraz  z  załącznikami,  przedstawiony  na  druku  LXIII/12/2013, 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu). Następnie zgłosiła autopoprawkę do przedstawionego 

projektu  uchwały  (autopoprawka  stanowi  załącznik  nr  9  do  protokołu;  projekt  uchwały 

wraz z autopoprawką i załącznikami stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Pan  Waldemar  Szumny  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poprosił  

o wyjaśnienie,  z  czego wynika  przesunięcie w wydatkach majątkowych  kwoty  6 mln  zł,  

a w  związku  z  tym  odsunięcie w  czasie  realizacji ważnych  dla miasta  zadań,  takich  jak 

budowa  budynku  komunalnego,  zespołu  oświatowego  czy  odprowadzenie  wód 

deszczowych przy ul. Jazowej. 

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – powiedziała: „W WPF‐ie zielone światło 

otrzymały  przede  wszystkim  projekty  unijne,  w  wyniku  czego  przesunięta  została  realizacja  tych 

zadań,  na  które  nie  ma  finansowania.  Kwota  przeznaczona  na  realizację  zadań,  które  są  objęte 

umowami  i przetargami, a na które nie ma  środków unijnych, wynosi około 78 mln zł. Ustaliliśmy 

taką politykę,  że  jeśli uda  się na  te zadania pozyskać  środki unijne,  to wówczas „uwolnimy” nasze 

środki i będziemy przymierzać się do wcześniejszej realizacji zadań, które zostały odsunięte w czasie. 

Musieliśmy  znaleźć  wkład  własny  na  pewne  zadania  finansowane  z  udziałem  środków  unijnych. 

Myślę, że takie działanie jest racjonalne.” 
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Radna  Pani  Jolanta  Kaźmierczak  –  wyraziła  zaniepokojenie  niewłaściwym  tempem 

realizacji budowy zespołu oświatowego w rejonie ul. Bł. Karoliny. Zauważyła, że na osiedlu 

zlokalizowanym  w  rejonie  wspomnianej  inwestycji  rocznie  rodzi  się  około  200  dzieci,  

w  związku  z  czym  istnieje  realna  potrzeba  jak  najszybszego wybudowania  tam  zespołu 

oświatowego.  Powiedziała,  że  obecnie  rodzice  zmuszeni  są  dowozić  dzieci  do  szkół 

położonych w różnych częściach miasta, również z powodu niewystarczającej komunikacji 

autobusowej w rejonie wspomnianego osiedla. Poprosiła o podjęcie zdecydowanych działań 

mających na celu przyspieszenie realizacji tej inwestycji. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał, czy przesunięcie 6 mln zł z  tytułu rozliczenia projektu 

poprawy wody pitnej dla aglomeracji rzeszowskiej oznacza  jakieś problemy z rozliczeniem 

tego projektu. 

 

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  odnosząc  się  do 

wypowiedzi  Radnej  Pani  Jolanty  Kaźmierczak  powiedział:  „Budowa  zespołu  oświatowego  

w rejonie ul. Bł. Karoliny jest prowadzona od początku ubiegłego roku. Wykonawcą jest Konsorcjum 

WMPS Wylewki Maszynowe i „ŁAD – BUD” z Tarnowa. Niestety ten wykonawca jest wykonawcą 

niesłownym i nie spełniającym wymagań, a ponadto prowadzone jest przeciwko niemu postępowanie 

karne o oszustwa. Dążymy do zerwania umowy, ale w  taki  sposób, aby nie wiązało  się  to z karami 

finansowymi  dla Miasta.  Jednakże  dotychczas wykonane  prace  są  zgodne  z  harmonogramem, więc 

istnieje szansa, że  inwestycja zostanie zrealizowania w zakładanym terminie, jeśli tylko uda nam się 

zmienić wykonawcę. Odnosząc się do programu poprawy wody pitnej wyjaśniam, że ta inwestycja jest 

zakończona i rozliczona, a obecnie czekamy na wpłynięcie środków z Ministerstwa.” 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa (wraz z autopoprawką) została przyjęta 16 głosami „za”, bez 

głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 3 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawiła  projekt  uchwały  

w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2013 r. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  

i  załącznikami,  przedstawiony  na  druku  LXIII/13/2013,  stanowi  załącznik  nr  11  do 

protokołu). 

 

Radna  Pani  Jolanta  Kaźmierczak  –  w  nawiązaniu  do  doniesień  prasowych,  jakoby  na 

oświetlenie świąteczne Miasta planowano przeznaczyć kwotę 700 tys. zł zawnioskowała, aby 

przeznaczyć na  ten  cel  stałą w każdym budżecie kwotę  400  tys.  zł,  a pozostałe pieniądze 

przeznaczyć na boiska sportowe czy inne bieżące potrzeby. 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – zauważył, że duże miasta na świecie są 

oświetlane nie tylko w czasie świąt, ale również i w ciągu roku i to na tych rozwijających się 

miastach powinniśmy  się wzorować. Dodał,  że w Rzeszowie musi być pięknie, ponieważ 

inwestorzy przywiązują wagę do wyglądu miasta. 
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Radny  Pan  Waldemar  Wywrocki  –  poparł  wniosek  Radnej  Pani  Jolanty  Kaźmierczak  

z uwzględnieniem zwiększenia wnioskowanej kwoty do 1,5 mln zł. 

 

Radny Pan Wiesław Buż – zauważył,  że w omawianym projekcie uchwały nie ma mowy  

o wydatkowaniu środków na świąteczne oświetlenie miasta. Poprosił, aby radni trzymali się 

ustalonego porządku obrad. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2013 r. została 

przyjęta 16 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 4 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawiła  projekt  uchwały  

w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  przyjmowanej  jako  podstawa  obliczania 

podatku rolnego za 2014 rok na obszarze Gminy Miasto Rzeszów. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku LXIII/21/2013, stanowi załącznik nr 12 do protokołu). Wyjaśniła, że 

ubiegłoroczna stawka została zwaloryzowana o wskaźnik inflacji. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek o odrzucenie 

przedstawionego projektu uchwały. 

 

Radny  Pan Wiesław Buż  –  zgłosił wniosek  przeciwny  do wniosku  Pana Andrzeja Deca. 

Stwierdził, że odrzucenie przedstawionego projektu uchwały byłoby bardzo krzywdzące dla 

większości podatników. 

 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – zauważył, że w ostatnich  latach zostały 

przyłączone  do  Rzeszowa  tereny,  na  których  wiele  osób  prowadzi  gospodarstwa  rolne. 

Stwierdził, że wyjście naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców przyłączonych terenów, które 

w szybkim tempie się urbanizują, jest bardzo istotne. 

 

Radny  Pan  Jerzy Cypryś  –  zwrócił  uwagę,  że w  stosunku  do  roku  poprzedniego  jest  to 

podwyżka z 37 zł na 38 zł. 

 

Przystąpiono do glosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  przyjmowanej  jako 

podstawa  obliczania  podatku  rolnego  za  2014  rok  na  obszarze Gminy Miasto  Rzeszów 

została przyjęta 16 głosami „za”, przy 3 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 5 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawiła  projekt  uchwały  

w  sprawie  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości.  Następnie  przedstawiła 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  
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i  załącznikiem,  przedstawiony  na  druku  LXIII/19/2013,  stanowi  załącznik  nr  13  do 

protokołu). Wyjaśniła, że ubiegłoroczne stawki zostały zwaloryzowane o wskaźnik inflacji. 

 

Radna  Pani  Jolanta  Kaźmierczak  – w  imieniu  Klubu  Radnych  Platformy  Obywatelskiej 

zgłosiła wniosek o nie podnoszenie stawek zaproponowanego podatku. 

 

Radna Pani Marta Niewczas – stwierdziła, że radni powinni globalnie patrzeć na potrzeby 

miasta. Podkreśliła, że  jest mnóstwo realizowanych  inwestycji  i każda złotówka  jest ważna 

dla budżetu. 

 

Radny  Pan  Jacek  Kiczek  –  zabierając  głos  w  dyskusji  stwierdził,  że  „prowadzona  od  lat 

polityka corocznego podnoszenia podatków jest zabójcza dla firm.”  

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości zaapelował  

o odrzucenie przedstawionego projektu uchwały. 

 

Radny Pan Wiesław Buż – zgodził się ze zdaniem Radnego Pana Jacka Kiczka, że coroczne 

podnoszenie  podatku  od  nieruchomości  nie  jest  najlepszą  polityką,  ale  odnosząc  się  do 

przedstawionego  projektu  uchwały  stwierdził,  że  proponowana  podwyżka  jest  znikoma  

i racjonalna, wobec czego uznał, że podjęcie przedstawionego projektu uchwały jest zasadne. 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek  

o zamknięcie dyskusji. 

 

Radny Pan Bogusław Sak – poprosił o krótką przerwę. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zamknięcie dyskusji: 

 

Wniosek został przyjęty 12 głosami „za”, przy 4 głosach przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących. 

 

Ogłoszono 10 – minutową przerwę. 

 

Radny Pan Stanisław Ząbek – w imieniu Klubu Radnych Rozwój Rzeszowa zgłosił wniosek 

o skierowanie omawianego projektu uchwały do prac w Komisji Ekonomiczno – Budżetowej 

Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Radna Pani Jadwiga Stręk – zgłosiła wniosek przeciwny. 

 

Przystąpiono  do  głosowania  nad wnioskiem  o  skierowanie  omawianego  projektu 

uchwały do prac w Komisji Ekonomiczno – Budżetowej Rady Miasta Rzeszowa: 

 

Wniosek  nie  uzyskał  akceptacji.  Za  przyjęciem  wniosku  głosowało  8  radnych,  

10 było przeciwnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 

 



 10

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości została przyjęta 

10 głosami „za”, przy 9 głosach przeciwnych, bez głosów wstrzymujących. 

 

Ad. 6  

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawiła  projekt  uchwały  

w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  uzasadnieniem  

i  załącznikami,  przedstawiony  na  druku  LXIII/20/2013,  stanowi  załącznik  nr  14  do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych została 

przyjęta 11 głosami „za”, przy 5 głosach przeciwnych, bez głosów wstrzymujących. 

 

Ad. 7 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  w  imieniu  Komisji 

Ekonomiczno – Budżetowej Rady Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia  na  terenie  miasta  Rzeszowa  konsultacji  społecznych  w  sprawie 

Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego  jako  części  budżetu Miasta Rzeszowa  na  2014  r. 

(projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikami  stanowi  załącznik  nr  15  do 

protokołu). Następnie zgłosił autopoprawki do przedstawionego projektu uchwały (projekt 

uchwały  wraz  z  autopoprawkami,  zaznaczonymi  czerwoną  czcionką,  stanowi  załącznik  

nr  16  do  protokołu).  Jednocześnie  wyjaśnił,  że  przedstawione  w  projekcie  uchwały 

uzasadnienie stanowiło jedynie informację dla radnych na temat wyników prac Komisji nad 

zgłoszonym  projektem  uchwały,  natomiast  uzasadnienie  do  podjętej  uchwały  ustala  się  

w  następującym  brzmieniu:  „Realizując  zamysł  wprowadzenia  w  mieście  Rzeszowie  budżetu 

obywatelskiego,  Komisja  Ekonomiczno  –  Budżetowa  Rady  Miasta  Rzeszowa  proponuje  przyjęcie 

przedstawionej uchwały.” 

 

Pan  Waldemar  Szumny  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  powiedział:  

„W związku z tym, że jest to pomysł wynegocjowany po trzech posiedzeniach Komisji Ekonomiczno – 

Budżetowej,  w  których  uczestniczyli  przedstawiciele  wszystkich  Klubów  Radnych,  Pan  Sekretarz  

i  Pani Mecenas,  a  więc  mając  na  uwadze  to,  że  wszyscy  wypracowaliśmy  ten  projekt  uchwały, 

proponowałbym bez zbędnej dyskusji przejść do głosowania. Proszę potraktować moją wypowiedź jak 

wniosek o zamknięcie dyskusji.” 

 

Pan  Marcin  Stopa  –  Sekretarz  Miasta  Rzeszowa  –  poprosił  o  doprecyzowanie,  czy  

w  przedstawionym  projekcie  uchwały  chodzi  o  osoby  stale  zamieszkujące  czy  też 

zameldowane  na  terenie  miasta  Rzeszowa.  Zwrócił  uwagę,  że  grupa  15  mieszkańców 

Rzeszowa  będzie miała  trudności w  oszacowaniu  kosztów  zaproponowanej  przez  siebie 

inwestycji, w związku z czym zasugerował, że Rady Osiedli powinny mieć większy wpływ 

na zadania zgłaszane do budżetu obywatelskiego. 
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Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zgłosił  autopoprawkę 

polegającą na każdorazowym zastąpieniu w projekcie uchwały słów „stale zamieszkujący” 

na „zameldowany”, tj.: 

- w §2 ust. 3 projektu uchwały, 

- w §5 ust. 1 i 3 pkt 2 projektu uchwały, 

- w §4 ust. 1 załącznika nr 1 do projektu uchwały, 

- w ust. 4 (druga kolumna tabeli) załącznika nr 2 do projektu uchwały, 

- w ust. 5 (trzecia kolumna tabeli) załącznika nr 2 do projektu uchwały 

(projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem,  załącznikami  i  z  uwzględnieniem  wszystkich 

zgłoszonych autopoprawek stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

 

Radna Pani Marta Niewczas  –  zgłosiła wniosek przeciwny do wniosku Pana Waldemara 

Szumnego. 

 

Radny Pan Stanisław Ząbek – zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zamknięcie dyskusji: 

 

Wniosek  został  przyjęty  13  głosami  „za”,  przy  4  głosach  przeciwnych  i  1  głosie 

wstrzymującym. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała  w  sprawie  przeprowadzenia  na  terenie  miasta  Rzeszowa  konsultacji 

społecznych w sprawie Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta 

Rzeszowa  na  2014  r.  (wraz  z  autopoprawkami)  została  przyjęta  19  głosami  „za”,  przy  

1 głosie przeciwnym, bez głosów wstrzymujących. 

 

Ad. 8 

 

Pan  Tadeusz  Ferenc  –  Prezydent Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że  przedstawiciele 

Województwa Podkarpackiego  i Urzędu Miasta Rzeszowa początkiem  listopada br. odbyli 

wizytę w Stanach Zjednoczonych, w mieście Miami na Florydzie, podczas której podpisano 

umowę  intencyjną  w  zakresie  współpracy  cargo między  lotniskami  Rzeszów  –  Jasionka  

i  Miami.  Poprosił  Panią  Marzenę  Furtak  –  Żebracką  –  Dyrektor  Wydziału  Promocji  

i  Współpracy  Międzynarodowej  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  o  przedstawienie  krótkiego 

sprawozdania z tego wydarzenia. 

 

Pani  Marzena  Furtak  –  Żebracka  –  Dyrektor  Wydziału  Promocji  i  Współpracy 

Międzynarodowej  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  –  zaprezentowała  zdjęcia  z  wizyty 

przedstawicieli Urzędu Miasta Rzeszowa w Miami. Wyjaśniła, że podpisana umowa dotyczy 

przewozów  towarowych oraz wzajemnej współpracy  i promocji. Dodała,  że porozumienie 

jest  szansą  nawiązania  powiązań  handlowych między  Polską  a  Stanami  Zjednoczonymi. 

Następnie  zaprezentowała  kopię  umowy,  umieszczonej  w  gablocie  (fotokopia  umowy 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu) i odczytała jej tłumaczenie: 

„Porozumienie  o  wzajemnej  współpracy  i  promocji  zawarte  pomiędzy  Portem  Lotniczym 

Rzeszów  Jasionka  a  Departamentem  Lotnictwa  Miami  Dade,  reprezentowane  przez  Zastępcę 
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Dyrektora Wydziału  Lotnictwa Miami Dade  Pana  K.  A.  Pyatt  oraz Dyrektora  Portu  Lotniczego 

Rzeszów  –  Jasionka  Airport  Pana  Prezesa  Stanisława  Nowaka.  Uznając,  że  rozwój  transportu 

lotniczego  pomiędzy  Stanami  Zjednoczonymi  i  Polską  leży  we  wspólnym  interesie,  podobnie  jak 

współpraca w celu zwiększenia przewozów towarowych cargo pomiędzy lotniskami Miami i Rzeszów 

–  Jasionka  w  Polsce,  obydwa  podmioty  stwierdzają,  że  powyższy  dokument  reprezentuje  wolę 

współpracy  pomiędzy  dwiema  instytucjami  w  celu  osiągnięcia  przedstawionych  celów.  Lotnisko 

Rzeszów  –  Jasionka  i  lotnisko  Miami  identyfikują  generalne  pola  współpracy,  nie  wykluczają 

jednocześnie  innych dodatkowych dziedzin w przyszłej kooperacji, które  leżą we wspólnym  interesie. 

Celami są: 

- stymulacja  i  wymiana  doświadczeń  pomiędzy  sektorami  aktywności  lotniska,  

a w szczególności w zakresie technologii działań operacyjnych i komercyjnych, 

- promocja wzajemnych możliwości  biznesowych  poprzez  jednoczesne  jednoczenie  potencjału 
obu instytucji, 

- promocja i wymiana informacji na obu lotniskach w nadziei na wyartykułowanie konkretnych 
pól współpracy w możliwie krótkim czasie, 

- ustanowienie wspólnych polityk w odniesieniu do międzynarodowych organizacji  lotniczych  
i awiacyjnych,  

- wypracowanie  ruchu  lotniczego  cargo  pomiędzy  lotniskami  międzynarodowymi  Miami  
i  Rzeszów  –  Jasionka  i  wzmocnienie  pozycji  obu  lotnisk  oraz  umożliwienie  przepływu 

towarów  pomiędzy  rynkami  Stanów  Zjednoczonych,  Ameryki  Łacińskiej  i  Karaibami  

a rynkami Europy Centralnej. 

W  celu  osiągnięcia  tych  założeń  konkretne  plany  i  programy współpracy  zostaną  przedyskutowane  

i wypracowane pomiędzy zainteresowanymi stronami:  

- stworzenie  programu  utworzenia  powietrznych  przewozów  towarowych  cargo  pomiędzy 
dwoma  lotniskami, które będą zawierać przedsięwzięcia związane z działalnością operacyjną 

lotniska oraz wszystkimi podmiotami, które włączą się w tworzenie ruchu lotniczego poprzez 

szybki i bezpieczny przewóz towarów, 

- obydwa  lotniska  zobowiązują  się  do  wymiany  informacji  dotyczących  firm  obsługujących 
przewozy cargo na każdym z lotnisk oraz informacji i danych statystycznych odnoszących się 

do  każdego  lotniska,  do  planowania  rozwoju  infrastruktury  lotniskowej  oraz  badań 

marketingowych mających na celu wzrost przewozów towarowych cargo pomiędzy obydwoma 

lotniskami, 

- obydwa lotniska podejmą się także sprawdzenia możliwości utworzenia technicznych środków 
podczas  prowadzenia  innych wspólnych  działań  i  uzgodnień  biznesowych w  celu  promocji 

połączenia  lotniczego  cargo  i  innych  aktywności  związanych  z  działalnością  lotnisk 

wymienionych w tym dokumencie, 

- obydwa  lotniska  podejmą  prace  w  celu  utworzenia  technicznych  grup  roboczych  w  celu 
wymiany wiedzy  pomiędzy  obydwoma  lotniskami  oraz  poprzez wizyty  grup  edukacyjnych  

i podejmowanie działań jako ambasadorów dobrej woli i współpracy, 

- obydwa  lotniska  poprzez  zwyczajową  działalność  marketingową  promować  będą  również 
współpracę  obu  lotnisk,  wzajemne  relacje  i  korzyści  płynące  z  nawiązania  siostrzanej 

współpracy pomiędzy lotniskami Miami i Rzeszów – Jasionka.  

To porozumienie o wzajemnej współpracy i promocji będzie ważne na czas nieokreślony z możliwością 

wypowiedzenia porozumienia przez  jednego z partnerów w  formie pisemnej na sześć miesięcy przed 

jego  rozwiązaniem.  Porozumienie  zostało  sporządzone  w  dwóch  oryginalnych  dokumentach,  które 

będą umieszczone i przechowywane w archiwum Wydziału Lotniczego Miami Dade Floryda oraz na 

lotnisku Rzeszów  –  Jasionka. Porozumienie  to wejdzie w  życie  po  zatwierdzeniu  przez  głosowanie 
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Rady  Komisarzy Hrabstwa Miami Dade.  Podpisane  zostało  w  dniu  6  listopada  2013  r.  zgodnie: 

Wydział  Lotniczy  Miami  Dade  Floryda,  Lotnisko  Rzeszów  –  Jasionka  Polska  przez  Zastępcę 

Dyrektora Wydziału  Lotnictwa Miami Dade  Pana  K.  A.  Pyatt  oraz Dyrektora  Portu  Lotniczego 

Rzeszów – Jasionka Polska Pana Prezesa Stanisława Nowaka, w obecności Marszałka Województwa 

Podkarpackiego  Pana Władysława  Ortyla,  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  Pana  Tadeusza  Ferenca, 

Burmistrza Hrabstwa Miami Dade Carlosa A. Gimeneza  oraz Prezesa Rady Komisarzy Hrabstwa 

Miami Dade Panią Rebecę Sosa, reprezentującą Gubernatora Florydy.” 

 

Pan  Tadeusz  Ferenc  –  Prezydent Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że  prowadzone  są 

intensywne  przygotowania w  celu  stworzenia  jak  najlepszych warunków  do wykonania 

zawartego  porozumienia,  tj.  budowana  jest  droga  do  strefy  ekonomicznej  oraz 

podejmowane  są  rozmowy  z  firmą Raben, w  celu wybudowania hal do przechowywania 

towarów. 

 

Pani  Marzena  Furtak  –  Żebracka  –  Dyrektor  Wydziału  Promocji  i  Współpracy 

Międzynarodowej  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  –    poinformowała,  że  w  ostatnim  czasie 

Uniwersytet  w  Wiedniu  we  współpracy  z  Uniwersytetami  z  Holandii  i  Słowenii, 

przygotował  ranking  „European  Smart Cities”,  czyli  ranking  tzw. miast  inteligentnych, wg 

którego  Rzeszów  został  uznany  za  najinteligentniejsze  miasto  w  Polsce,  natomiast  

w  ogólnym  rankingu  zajął  miejsce  48  (wydruk  rankingu  stanowi  załącznik  nr  18a  

do protokołu). 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – podziękował mieszkańcom Rzeszowa 

za taki świetny wynik. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przypomniał, że 17 listopada 

br.  będzie  miało  miejsce  odsłonięcie  pomnika  płk  Łukasza  Cieplińskiego.  Zaprosił 

wszystkich radnych do udziału w tej uroczystości. 

 

Ad. 9 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – zaprezentowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  255/7/2013  na  osiedlu  Pobitno  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawiła 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  

i  załącznikiem,  przedstawiony  na  druku  LXIII/14/2013,  stanowi  załącznik  nr  19  do 

protokołu, prezentacja stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 255/7/2013 na osiedlu Pobitno w Rzeszowie została 

przyjęta jednomyślnie (14 głosami „za”). 
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Ad. 10 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – zaprezentowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  256/8/2013  „Słocina  –  Zachód”  na  osiedlu  Słocina  w  Rzeszowie. 

Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem  i załącznikiem, przedstawiony na druku LXIII/15/2013, stanowi załącznik 

nr 21 do protokołu, prezentacja stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego Nr  256/8/2013  „Słocina  –  Zachód”  na  osiedlu  Słocina  

w Rzeszowie została przyjęta jednomyślnie (13 głosami „za”). 

 

Ad. 11 

 

Pan Andrzej  Sawicki  z Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy Urzędu Miasta  Rzeszowa  – 

przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  współpracy  pomiędzy  Gminą 

Miasto Rzeszów, a pozostałymi gminami tworzącymi Rzeszowski Obszar Funkcjonalny przy 

realizacji zadań przewidzianych dla Związku ZIT. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem,  przedstawiony  na druku 

LXIII/18/2013, stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli współpracy pomiędzy Gminą Miasto Rzeszów, 

a  pozostałymi  gminami  tworzącymi  Rzeszowski  Obszar  Funkcjonalny  przy  realizacji 

zadań przewidzianych dla Związku ZIT została przyjęta jednomyślnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 11a 

 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Rzeszowskim i Gminą Boguchwała 

dotyczącego  wspólnego  wykonania  zadania  publicznego  obejmującego  budowę  drogi 

powiatowej. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  z  Powiatem  Rzeszowskim  i  Gminą 

Boguchwała dotyczącego wspólnego wykonania zadania publicznego obejmującego budowę 

drogi powiatowej została przyjęta jednomyślnie (17 głosami „za”). 
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Ad. 12 

 

Pan Henryk Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta Miasta  ds.  oświaty,  opieki  społecznej  

i  osób  niepełnosprawnych  –  zaprezentował  informację  o  stanie  realizacji  zadań 

oświatowych  za  rok  szkolny  2012/2013  (informacja  stanowi  załącznik nr  25 do protokołu, 

prezentacja stanowi załącznik nr 26 do protokołu). 

 

Radny  Pan  Jerzy Cypryś  –  stwierdził,  że  zgodnie  z  przedstawioną  informacją  uczniowie 

szkół podstawowych są w czołówce, gimnazjaliści wypadają przeciętnie, a uczniowie szkół 

ponadgimnazjalnych mają kiepskie wyniki maturalne. Zapytał, z czego wynika taka różnica. 

 

Pan Henryk Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta Miasta  ds.  oświaty,  opieki  społecznej  

i osób niepełnosprawnych – wyjaśnił, że statystyka jest zaniżona przez szkoły niepubliczne, 

jak  również  licea  profilowane  i  technika  uzupełniające,  które  zostały  w  tym  roku 

zlikwidowane. Stwierdził, że uczniowie szkół miejskich mają dobre wyniki. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – stwierdził: „Zdawalność matur 

jest zła. Przyczyny pewnie są skomplikowane  i na pewno niepubliczne szkoły obniżają te statystyki, 

ale w  innych miastach  też  istnieją  tego  typu  szkoły, więc  nie możemy  stwierdzić,  że  jest  dobrze. 

Podobnie złe wyniki mieliśmy rok temu, więc jest problem ze zdawalnością matur i trzeba coś z tym 

zrobić.” 

 

Radny Pan Witold Walawender – abstrahując od poziomu zdawalności matur stwierdził, że 

ogólny poziom oświaty w Rzeszowie jest bardzo dobry. 

 

Radny  Pan  Jacek  Kiczek  –  zasugerował,  że  władze  Rzeszowa  powinny  przywrócić 

harcerstwo do szkół. Dodał, że w kwestii języków obcych należałoby położyć większy nacisk 

na naukę języków wschodnich. 

 

Radna Pani Marta Niewczas – poinformowała, że otrzymała informację, iż w wielu szkołach 

popołudniami są wolne sale gimnastyczne. Stwierdziła, że Miasto powinno wykorzystywać 

ten potencjał i organizować pozalekcyjne zajęcia sportowe dla dzieci. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał, czy w rzeszowskich 

szkołach używany jest taki wskaźnik oceny jak „edukacyjna wartość dodana”. 

 

Pani Danuta Stępień – Dyrektor IV Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika 

w  Rzeszowie  –  zabierając  głos  w  dyskusji  wyjaśniła,  że  edukacyjna  wartość  dodana  to 

analiza przyrostu wiedzy uczniów, którą prowadzi każda szkoła, zarówno przy rozpoczęciu 

nauki przez dzieci w danej szkole,  jak  i po  jej zakończeniu. Podkreśliła,  że między  innymi 

właśnie dzięki prowadzonym analizom IV LO ma bardzo dobre wyniki maturalne. 

 

Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że 

informacje na temat EWD są dostępne na stronach internetowych każdej ze szkół. 

 

Obrady prowadził Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 
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Radny  Pan  Antoni  Kopaczewski  –  zaproponował,  aby  w  celu  analizy  szczegółowych 

informacji z jakieś dziedziny w przyszłości organizować sesje tematyczne. 

 

Ad. 13 

 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego  Przedsiębiorstwa 

Wodociągów  i Kanalizacji Spółki z o. o. w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie 

do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  załącznikiem  i  uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku LXIII/10/2013, stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów  i Kanalizacji Spółki z o. o. w Rzeszowie została przyjęta 

jednomyślnie (14 głosami „za”). 

 

Ad. 14 

 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  uchwalenia  „Planu 

rozwoju  i modernizacji  urządzeń wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów  i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie na  lata 2012 – 2014”. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem  i załącznikiem, przedstawiony na druku LXIII/17/2013, stanowi załącznik 

nr 28 do protokołu). 

 

Radny  Pan  Jerzy  Cypryś  –  zwrócił  uwagę,  że  pierwotny  plan  zakładał  realizację  zadań 

inwestycyjnych na kwotę 30 mln zł, natomiast jego aktualizacja zmniejsza tą kwotę o 10 mln 

zł. Poprosił o wyjaśnienie, skąd wynika taka gwałtowna zmiana. 

 

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  wyjaśnił,  że 

zmniejszenie wynika stąd,  iż z powodu nie uzyskania pozwolenia na budowę przesunięto 

realizację kilku  inwestycji na rok następny,  jak również stąd, że niektóre  inwestycje zostały 

zrealizowane poniżej zakładanych kosztów. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała  zmieniająca  Uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  uchwalenia 

„Planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  i Kanalizacji  Sp.  z  o.  o. w Rzeszowie  na  lata 

2012  –  2014”  została  przyjęta  17  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  3  głosach 

wstrzymujących. 
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Ad. 15  

 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Miasto  Rzeszów  na  rok  2014.  Następnie 

przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

i  załącznikami,  przedstawiony  na  druku  LXIII/16/2013,  stanowi  załącznik  nr  29  do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  

i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Miasto  Rzeszów  na  rok  2014 

została przyjęta 11 głosami „za”, przy 7 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 15a 

 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały w sprawie odmowy zatwierdzenia  taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na 

terenie Osiedla  Budziwój w  Rzeszowie  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie 

Osiedla  Biała  w  Rzeszowie  na  okres  od  1  stycznia  2014  r.  do  31  grudnia  2014  r. 

przedstawionych  przez  Przedsiębiorstwo  Gospodarki  Komunalnej  „EKO  –  STRUG”  

Sp.  z  o.  o.  w  Tyczynie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały 

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i wnioskiem stanowi załącznik nr 30 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  odmowy  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  

w wodę na terenie Osiedla Budziwój w Rzeszowie i zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie Osiedla Biała w Rzeszowie  na  okres  od  1  stycznia  2014  r.  do  31  grudnia  2014  r. 

przedstawionych  przez  Przedsiębiorstwo  Gospodarki  Komunalnej  „EKO  –  STRUG”  

Sp. z o. o. w Tyczynie została przyjęta 15 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych, bez 

głosów wstrzymujących. 

 

Ad. 15b 

 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Zarządu  Transportu  Miejskiego  w  Rzeszowie  do  załatwiania  indywidualnych  spraw  

z  zakresu  administracji  publicznej. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do ww.  projektu 

uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 31 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie  do  załatwiania  indywidualnych 

spraw z zakresu administracji publicznej została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 
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Ad. 16 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XLIV/844/2012 Rady Miasta Rzeszowa  z dnia  18 grudnia  2012  r.  

w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania 

odpadów  komunalnych  od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  

w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie 

odpadami  komunalnymi. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały 

(projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem,  przedstawiony  na  druku  LXIII/11/2013,  stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu). 

 

Radny  Pan  Jerzy  Cypryś  –  zabierając  głos w  dyskusji,  powiedział:  „Proponowany  projekt 

uchwały  zmienia  zasady,  na  podstawie  których mieszkańcy wypełniali  deklaracje.  Z  kolei większa 

częstotliwość  odbierania  odpadów  zmienia  koszty  firmy,  która  realizuje wywóz,  czyli  proponowana 

uchwała  podwyższa  w  sposób  znaczący  koszty  odbioru  śmieci.  Jak  to  się  ma  do  umowy  

z  przedsiębiorcą  wywożącym  odpady?  Przyjmując  pierwotną  wersję  uchwały  otrzymaliśmy 

informację, że stawki się bilansują, a teraz okazuje się, że Miasto musi dopłacać.” 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  wyjaśniła,  że  przeprowadzono 

negocjacje  z  przedsiębiorstwem  i  ustalono,  że  dodatkowe  wydatki  związane  z  większą 

częstotliwością odbioru odpadów wyniosą około 5  tys. zł w skali miesiąca. Powiedziała,  iż 

niewykluczone jest, że wydatki te zostaną pokryte z dywidendy ze spółki. 

 

Radny  Pan Wiesław  Buż  –  podkreślił,  że Komisja Gospodarki Komunalnej  Rady Miasta 

Rzeszowa  trzykrotnie  debatowała  w  omawianej  sprawie  i  dwukrotnie  nie  dopuściła 

przedstawionego  projektu  uchwały  pod  obrady.  Stwierdził,  że  uchwała  jest  trudna,  

w związku z czym radnych czeka jeszcze dużo pracy. 

 

Radny  Pan  Witold  Walawender  –  nawiązał  do  podjętej  przez  Radę  Miasta  Rzeszowa 

uchwały w sprawie wprowadzenia na  terenie Rzeszowa Programu  ʺRodzina Wielodzietna  

3 +; Rodzina zastępcza”. Stwierdził, że dobrze by było, aby rodziny, które przystąpią do tego 

programu, płaciły mniej za odbiór śmieci. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Nr  XLIV/844/2012  Rady Miasta  Rzeszowa  z  dnia  

18 grudnia 2012 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania  tych 

odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 17 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  określenia  zasad udzielania dotacji  celowej  z  budżetu Gminy Miasto Rzeszów 

spółkom  wodnym,  trybu  postępowania  i  sposobu  jej  rozliczania.  Następnie  przedstawił 
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uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  

i załącznikami, przedstawiony na druku LXI/19/2013, stanowi załącznik nr 33 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie określenia zasad udzielania dotacji  celowej z budżetu Gminy 

Miasto Rzeszów spółkom wodnym,  trybu postępowania  i sposobu  jej  rozliczania została 

przyjęta jednomyślnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 18 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  uzgodnienia  zakresu  prac  wykonywanych  na  potrzeby  ochrony  przyrody 

dotyczących pomnika przyrody w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. 

projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem,  przedstawiony  na  druku 

LXIII/2/2013, stanowi załącznik nr 34 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych na potrzeby ochrony 

przyrody  dotyczących  pomnika  przyrody  w  Rzeszowie  została  przyjęta  jednomyślnie  

(14 głosami „za”). 

 

Ad. 19 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia „Programu ochrony środowiska miasta Rzeszowa na lata 2013 – 2016 

z  uwzględnieniem  zadań  zrealizowanych w  2013  roku  oraz  perspektywą  na  lata  2017  – 

2020”. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem  i  załącznikiem, przedstawiony na druku LXIII/3/2013,  stanowi  załącznik  

nr 35 do protokołu). 

 

Pani  Anna  Kozicka  –  Zastępca Dyrektora Wydziału Ochrony  Środowiska  i  Rolnictwa 

Urzędu Miasta Rzeszowa – zgłosiła autopoprawkę do przedstawionego projektu uchwały, 

polegającą na dodaniu do punktu 7.1 – Harmonogramu realizacji celów i kierunków działań 

w latach 2013 – 2020 programu – Cel ekologiczny 7: Podniesienie świadomości ekologicznej 

społeczeństwa – dodatkowego punktu pn. „Działania promocyjno – edukacyjne zachęcające 

mieszkańców do podłączania się do miejskiej sieci cieplnej”. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu ochrony  środowiska miasta Rzeszowa 

na lata 2013 – 2016 z uwzględnieniem zadań zrealizowanych w 2013 roku oraz perspektywą 

na  lata  2017  –  2020”  (wraz  z  autopoprawką)  została  przyjęta  jednomyślnie  (15  głosami 

„za”). 

 

 



 20

Ad. 20 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  w  Rzeszowie  przy  

ul.  Jana  Pawła  II. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt 

uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikami,  przedstawiony  na  druku  LXIII/6/2013, 

stanowi załącznik nr 36 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  

w Rzeszowie przy ul. Jana Pawła II została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”). 

 

Ad. 21 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie.  Następnie 

przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

i załącznikami, przedstawiony na druku LXIII/7/2013, stanowi załącznik nr 37 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie 

została przyjęta jednomyślnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 22 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w  sprawie  ustanowienia  płatnych  niestrzeżonych  miejsc  postojowych  dla  pojazdów 

samochodowych  (parkingów) przy ul. Dołowej w Rzeszowie  oraz warunków  korzystania  

z nich. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem i załącznikami, stanowi załącznik nr 38 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie ustanowienia płatnych niestrzeżonych miejsc postojowych dla 

pojazdów  samochodowych  (parkingów)  przy  ul.  Dołowej w  Rzeszowie  oraz warunków 

korzystania z nich została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 

Ad. 22a 

 

Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt 

uchwały  w  sprawie  zasad  i  trybu  przyznawania,  wstrzymywania  i  cofania  stypendiów 

sportowych.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik nr 39 do protokołu). 
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Radny  Pan  Witold  Walawender  –  podkreślił,  że  zapisy  zawarte  w  przedstawionym 

projekcie uchwały pozwalają na przyznanie stypendium zawodnikom objętym programem 

przygotowań  do  zawodów  olimpijskich  i  paraolimpijskich,  jak  również  tym,  którzy 

reprezentują rzeszowski klub sportowy i są zameldowani na terenie miasta choćby na pobyt 

czasowy, natomiast zamieszkują w  innych sołectwach czy miastach naszego kraju. Wyraził 

nadzieję, że po podjęciu przedstawionego projektu uchwały liczba stypendystów wzrośnie. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała  w  sprawie  zasad  i  trybu  przyznawania,  wstrzymywania  i  cofania 

stypendiów sportowych została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”). 

 

Ad. 23 

 

Pan  Ryszard  Bieniek  –  Kierownik  Oddziału  Przygotowywania  Projektów  Wydziału 

Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt  uchwały  

w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  w  ramach  Programów 

Ministra  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego  na  rok  2014.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem, 

przedstawiony  na  druku  LXIII/8/2013,  stanowi  załącznik  nr  40  do  protokołu)  i  zgłosił 

autopoprawkę do uzasadnienia (autopoprawka stanowi załącznik nr 41 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu w ramach 

Programów Ministra  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego  na  rok  2014  została  przyjęta 

jednomyślnie (17 głosami „za”). 

 

Ad. 24 

 

Pan  Ryszard  Bieniek  –  Kierownik  Oddziału  Przygotowywania  Projektów  Wydziału 

Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt  uchwały  

w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  w  ramach  Rządowego 

Programu Ograniczania Przestępczości i Aspołecznych Zachowań „Razem bezpieczniej” na 

2014  rok. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały  (projekt uchwały 

wraz  z uzasadnieniem, przedstawiony na druku LXIII/9/2013,  stanowi załącznik nr  42 do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu w ramach 

Rządowego  Programu  Ograniczania  Przestępczości  i  Aspołecznych  Zachowań  „Razem 

bezpieczniej” na 2014 rok została przyjęta jednomyślnie (14 głosami „za”). 
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Ad. 24a 

 

Pan  Ryszard  Bieniek  –  Kierownik  Oddziału  Przygotowywania  Projektów  Wydziału 

Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt  uchwały  

w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  w  ramach  Rządowego 

Programu Ograniczania Przestępczości i Aspołecznych Zachowań „Razem bezpieczniej” na 

2014 rok (dot. MPK). Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 43 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu w ramach 

Rządowego  Programu  Ograniczania  Przestępczości  i  Aspołecznych  Zachowań  „Razem 

bezpieczniej” na 2014 rok (dot. MPK) została przyjęta jednomyślnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 24b 

 

Pan  Dariusz  Popek  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu 

Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w  sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

do  realizacji  projektu  pn.  „Odkrywać  ślady  przeszłości  – wspólnie  budować  przyszłość. 

Polsko – węgiersko – słowacki rajd szlakiem architektury drewnianej” w ramach naboru do 

Małych Grantów Międzynarodowego  Funduszu Wyszehradzkiego. Następnie przedstawił 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem  stanowi 

załącznik nr 44 do protokołu). 

 

Radna  Pani Marta  Niewczas  –  zasugerowała,  aby  w  przyszłości  poświęcono  chwilę  na 

przedstawienie efektów realizacji programów, do których Miasto tak często przystępuje.  

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  

pn.  „Odkrywać  ślady  przeszłości  – wspólnie  budować  przyszłość.  Polsko  – węgiersko  – 

słowacki  rajd  szlakiem  architektury  drewnianej” w  ramach  naboru  do Małych Grantów 

Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego została przyjęta jednomyślnie (17 głosami 

„za”). 

 

Ad. 24c 

 

Pan  Dariusz  Popek  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu 

Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w  sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

do realizacji projektu pn. „Partnerstwo regionów – promocją kultury” w ramach naboru do 

Małych Grantów Międzynarodowego  Funduszu Wyszehradzkiego. Następnie przedstawił 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem  stanowi 

załącznik nr 45 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  

pn.  „Partnerstwo  regionów  –  promocją  kultury” w  ramach  naboru  do Małych Grantów 

Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego została przyjęta jednomyślnie (17 głosami 

„za”). 

 

Ad. 24d 

 

Pan  Dariusz  Popek  –  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu 

Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w  sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

do realizacji projektu pn. „Piosenka nie zna granic” w ramach naboru do Małych Grantów 

Międzynarodowego  Funduszu Wyszehradzkiego. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do 

ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 46 do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  

pn. „Piosenka nie zna granic” w  ramach naboru do Małych Grantów Międzynarodowego 

Funduszu Wyszehradzkiego została przyjęta jednomyślnie (17 głosami „za”). 

 

Ad. 25 

 

Pan  Waldemar  Szumny  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił 

projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia Wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  (projekt 

uchwały, przedstawiony na druku LXIII/4/2013, stanowi załącznik nr 47 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  upoważnienia  Wiceprzewodniczących  Rady  Miasta  została 

przyjęta 16 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, bez głosów wstrzymujących. 

 

Ad. 26 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Rzeszowa – 

przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem  stanowi 

załącznik nr 48 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została przyjęta  jednomyślnie  (16 głosami 

„za”). 

 

Ad. 27 

 

Podczas  LXIII  sesji  Rady Miasta  Rzeszowa  Radni  zgłosili  następujące  wnioski  

i zapytania: 
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Zapytanie Nr LXIII/1/2013 – pisemne 

           

„W  związku  z  prowadzonymi  pracami  nad  przystąpieniem  do  sporządzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego na Osiedlu Słocina proszę o udzielenie informacji czy ulice: 

Rodziny Kąkolów, H. K. Tchórzewskiej  i Św. Faustyny  (na długości  lasu) będą drogami gminnymi.  

W jaki sposób jest planowany przebieg ulicy Kobaki jako drogi miejskiej?” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Roman Jakim 

 

Wniosek Nr LXIII/2/2013 – pisemny 

                  

„W  imieniu  mieszkańców  ulicy  Powstańców  Styczniowych  od  strony  ulicy  Powstańców 

Listopadowych  zwracam  się  do Pana Prezydenta  z  prośbą  o  pomoc w  budowie  sieci wodociągowej, 

poprzez budowę głównej sieci wodociągowej. Nadmieniam, że dla części mieszkańców inwestycja jest 

zrealizowana, jednak większość mieszkańców w/w ulicy prosi o budowę sieci wodociągowej.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Witold Walawender 

 

Wniosek Nr LXIII/2/2013 – pisemny 

                  

„Mieszkańcy miasta zgłaszają do mnie następujący problem: chodzi o kałuże wody, zbierające 

się przy chodniku przy przejściu dla pieszych. Faktycznie – taki problem istnieje np. na przejściu dla 

pieszych na Placu Wolności. 

Bardzo proszę o sprawdzenie, czy tego typu problemy istnieją na innych przejściach.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Waldemar Wywrocki 

 

Zapytanie Nr LXIII/4/2013 – pisemne 

                  

„Zwracam się z zapytaniem, czy i ewentualnie w jakich godzinach może działać sygnalizacja 

świetlna przy ul. Słowackiego. Rodzice uczniów uczęszczających do szkoły, której dwa budynki dzieli 

ulica,  proszą  o  to,  aby  sygnalizacja  działała  w  godzinach  od  7:00  do  15:00.  Zwracają  uwagę,  iż 

sytuacja  jaka  jest  obecnie  (czyli  światła  działające  od  godz.  7:30  do  8:00)  dezorientuje  dzieci  

i  przechodniów,  którzy  zapominają  o  tym  i  pomimo  działających  świateł  spiesząc  się,  

z przyzwyczajenia traktują je jako pulsacyjne.  

W  związku  z  powyższym  dochodzi  do  groźnych  sytuacji  drogowych,  dlatego  bardzo  proszę  

o  przyjrzenie  się  temu  problemowi  i  podjęcie  pozytywnej  dla  proszących  rodziców  decyzji  

i jednoczesne wyregulowanie tych świateł tak, aby nie powodowały korków.”  

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Waldemar Wywrocki 

 

Wniosek Nr LXIII/5/2013 – pisemny 

                  

„Uprzejmie  proszę  o  –  w  miarę  możliwości  –  przyspieszenie  lokalizacji  zadaszenia 

przystankowego MPK w rejonie Osiedlowego Domu Kultury na Osiedla Biała.”  

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Stanisław Ząbek 
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Obrady prowadził Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Ad. 28 

 

Radny  Pan  Witold  Walawender  –  pogratulował  wzorowej  organizacji  I  Biegu 

Niepodległości, który odbył się w Rzeszowie 9  listopada br. przy okazji obchodów  Święta 

Niepodległości. 

 

Radna Pani Marta Niewczas  – poinformowała,  że  24  listopada br. o godz.  1630 w Hotelu 

Bristol  w  Rzeszowie  odbędzie  się  debata  o  przyszłości  polskiego  sportu  z  udziałem 

parlamentarzystów  i gości  z Ministerstwa  Sportu. Zaprosiła wszystkich  zainteresowanych 

do udziału w tym wydarzeniu. 

 

Radni otrzymali:  

 

- sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 9 października 

2013  r.  do  29  października  2013  r.  (sprawozdanie  stanowi  załącznik  nr  49  do 

protokołu); 

- roczne  sprawozdanie  finansowe  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o. o. w Rzeszowie za rok obrotowy 2012 – w formie elektronicznej 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 50 do protokołu). 

 

Nie wniesiono uwag, zapytań ani zastrzeżeń do ww. sprawozdań. 

 

Na LXIII sesji odbytej w dniu 14 listopada 2013 r. Rada Miasta Rzeszowa podjęła 

następujące uchwały: 

 

1. Uchwała Nr LXIII/1140/2013 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 

 

2. Uchwała  Nr  LXIII/1141/2013  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta 

Rzeszowa na 2013 r.  

 

3. Uchwała  Nr  LXIII/1142/2013  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta 

przyjmowanej  jako  podstawa  obliczania  podatku  rolnego  za  2014  rok  na  obszarze 

Gminy Miasto Rzeszów. 

 

4. Uchwała  Nr  LXIII/1143/2013  w  sprawie  wysokości  stawek  podatku  od 

nieruchomości.  

 

5. Uchwała  Nr  LXIII/1144/2013  w  sprawie  wysokości  stawek  podatku  od  środków 

transportowych. 

 

6. Uchwała  Nr  LXIII/1145/2013  w  sprawie  przeprowadzenia  na  terenie  miasta 

Rzeszowa  konsultacji  społecznych  w  sprawie  Rzeszowskiego  Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu Miasta Rzeszowa na 2014 r. 
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7. Uchwała Nr LXIII/1146/2013 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  255/7/2013  na  osiedlu  Pobitno  

w Rzeszowie. 

 

8. Uchwała Nr LXIII/1147/2013 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  256/8/2013  „Słocina  –  Zachód”  na 

osiedlu Słocina w Rzeszowie. 

 

9. Uchwała  Nr  LXIII/1148/2013  w  sprawie  wyrażenia  woli  współpracy  pomiędzy 

Gminą Miasto  Rzeszów,  a  pozostałymi  gminami  tworzącymi  Rzeszowski  Obszar 

Funkcjonalny przy realizacji zadań przewidzianych dla Związku ZIT. 

 

10. Uchwała  Nr  LXIII/1149/2013  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  z  Powiatem 

Rzeszowskim  i  Gminą  Boguchwała  dotyczącego  wspólnego  wykonania  zadania 

publicznego obejmującego budowę drogi powiatowej. 

 

11. Uchwała  Nr  LXIII/1150/2013  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o. o. w Rzeszowie.  

 

12. Uchwała Nr LXIII/1151/2013 zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie 

uchwalenia  „Planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń 

kanalizacyjnych Miejskiego  Przedsiębiorstwa Wodociągów  i Kanalizacji  Sp.  z  o.  o.  

w Rzeszowie na lata 2012 – 2014”. 

 

13. Uchwała  Nr  LXIII/1152/2013  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto 

Rzeszów na rok 2014. 

 

14. Uchwała Nr LXIII/1153/2013 w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia  w  wodę  na  terenie  Osiedla  Budziwój  w  Rzeszowie  i  zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Osiedla Biała w Rzeszowie na okres od 1 stycznia 

2014  r. do 31 grudnia 2014  r. przedstawionych przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej „EKO – STRUG” Sp. z o. o. w Tyczynie. 

 

15. Uchwała  Nr  LXIII/1154/2013  zmieniająca  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Transportu Miejskiego w Rzeszowie do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

 

16. Uchwała Nr  LXIII/1155/2013  zmieniająca  uchwałę Nr  XLIV/844/2012  Rady Miasta 

Rzeszowa  z  dnia  18  grudnia  2012  r. w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu 

świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli 

nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów, w  zamian  za  uiszczoną  przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

17. Uchwała Nr LXIII/1156/2013 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej  

z budżetu Gminy Miasto Rzeszów spółkom wodnym, trybu postępowania i sposobu 

 jej rozliczania. 
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18. Uchwała Nr LXIII/1157/2013 w  sprawie uzgodnienia  zakresu prac wykonywanych 

na potrzeby ochrony przyrody dotyczących pomnika przyrody w Rzeszowie.  

 

19. Uchwała Nr LXIII/1158/2013 w sprawie uchwalenia „Programu ochrony środowiska 

miasta  Rzeszowa  na  lata  2013  –  2016  z  uwzględnieniem  zadań  zrealizowanych  

w 2013 roku oraz perspektywą na lata 2017 – 2020”. 

 

20. Uchwała Nr LXIII/1159/2013 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Rzeszowie przy ul. Jana Pawła II. 

 

21. Uchwała Nr LXIII/1160/2013 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych 

w Rzeszowie. 

 

22. Uchwała Nr LXIII/1161/2013 w sprawie ustanowienia płatnych niestrzeżonych miejsc 

postojowych  dla  pojazdów  samochodowych  (parkingów)  przy  ul.  Dołowej  

w Rzeszowie oraz warunków korzystania z nich. 

 

23. Uchwała  Nr  LXIII/11162/2013  w  sprawie  zasad  i  trybu  przyznawania, 

wstrzymywania i cofania stypendiów sportowych 

 

24. Uchwała Nr LXIII/1163/2013 w  sprawie wyrażenia woli przystąpienia do  realizacji 

projektu w ramach Programów Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego na rok 

2014. 

 

25. Uchwała Nr LXIII/1164/2013 w  sprawie wyrażenia woli przystąpienia do  realizacji 

projektu  w  ramach  Rządowego  Programu  Ograniczania  Przestępczości  

i Aspołecznych Zachowań „Razem bezpieczniej” na 2014 rok. 

 

26. Uchwała Nr LXIII/1165/2013 w  sprawie wyrażenia woli przystąpienia do  realizacji 

projektu  w  ramach  Rządowego  Programu  Ograniczania  Przestępczości  

i Aspołecznych Zachowań „Razem bezpieczniej” na 2014 rok. 

 

27. Uchwała Nr LXIII/1166/2013 w  sprawie wyrażenia woli przystąpienia do  realizacji 

projektu pn. „Odkrywać ślady przeszłości – wspólnie budować przyszłość. Polsko – 

węgiersko –  słowacki  rajd  szlakiem architektury drewnianej” w  ramach naboru do 

Małych Grantów Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego. 

 

28. Uchwała Nr LXIII/1167/2013 w  sprawie wyrażenia woli przystąpienia do  realizacji 

projektu  pn.  „Partnerstwo  regionów  –  promocją  kultury”  w  ramach  naboru  do 

Małych Grantów Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego. 

 

29. Uchwała Nr LXIII/1168/2013 w  sprawie wyrażenia woli przystąpienia do  realizacji 

projektu  pn.  „Piosenka  nie  zna  granic”  w  ramach  naboru  do  Małych  Grantów 

Międzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego. 

 

30. Uchwała Nr LXIII/1169/2013 w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta. 
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31. Uchwała Nr LXIII/1170/2013 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad zamknął obrady LXIII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz. 830 do godz. 1410. 

Na tym protokół zakończono. 

                         Przewodniczący  

Rady Miasta Rzeszowa 

 

           Andrzej Dec 

Protokołowała: 

 

Patrycja Zagaja 

 

 

Sprawdził: 

 

    Dyrektor 

Biura Rady Miasta Rzeszowa 

 

           Mirosław Kubiak 


